
Rondvraag 4 Commissie MME d.d. 14-11-2016

De fractie van D66 heeft een rondvraag ingediend naar aanleiding  van zeer recente 
ontwikkelingen:

Afgelopen week zond Mariette Pennarts ons de notitie over handhaving rondom het 
energiezuiniger maken van organisaties. Daarin staat de volgende tekst:

Deze  regeling verplicht organisaties met meer dan 250 FTE of een jaaromzet van meer dan 
€50 miljoen voor 5 december 2015 een energiescan uit te voeren. Landelijk is uitstel 
gegeven tot 1 juni 2016. Doel van de scan is systematisch informatie te verzamelen over het 
actuele energieverbruik van bedrijven om zo meer inzicht te krijgen in de mogelijkheden om 
het energieverbruik te verminderen.

Daarnaast nam PS bij de behandeling van de voorjaarsnota de bijgevoegde motie aan m.b.t. 
Het energiezuiniger maken van het provinciehuis. Voor zover D66 heeft kunnen vinden, 
hebben wij hierop nog geen definitieve reactie ontvangen.
Daarom heeft D66 de volgende vragen:
D66 neemt aan dat Provincie Utrecht een energiescan heeft uitgevoerd conform de memo 
van mevrouw Pennarts; wat was hiervan het resultaat?
Welke stappen zijn nodig, en inmiddels genomen om het provinciehuis op energielabel C te 
brengen, conform de wens van de Staten? 
Indien dit niet nodig is, waarom is dit nog niet gedaan?
En welke stappen zijn nodig dan wel mogelijk om het provinciehuis op energielabel B te 
brengen, en welke kosten zijn hiermee gemoeid?

Met vriendelijke groet,
Niels Hoefnagels


